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Epost:  styret@vs‐hytteforening.no 
Hjemmeside:  www.vs‐hytteforening.no  Organisasjonsnr:  912 032 760 
Facebookgruppe:  www.facebook.com/groups/vestreslidre.hytteforening  Bankkonto:  2153 30 48371 

 

Referat: 

Møte 03.12.2021 mellom Vestre Slidre kommune (VSk) og Vestre slidre Hytteforening (VSH)  

 
Tid:  Sted: 

03.12.2021 ‐ kl 11:00‐12:00  Slidretun, formannskapssalen 

 
Til stede / Distribusjon: 

VSk:  Haldor Ødegård  Ordfører  haldor.odegard@vestre‐slidre.kommune.no  +47 915 74 316 

VSk:  Rolf Stalenget  Kommunedirektør  rolf.stalenget@vestre‐slidre.kommune.no  +47 908 98 321 

VSk:  Knut Frode Framstad  Arealplanlegger  knut.frode.framstad@vestre‐slidre.kommune.no  +47 613 45 079 

VSH: Geir Hansen  Styreleder  post@geirhansen.no  +47 982 24 612 

VSH: Helga Sagsveen  Styremedlem  helga.sagsveen@outlook.com  +47 977 47 680 

VSH: Arne Lambech  Styrevara  arne@lambech.no  +47 977 41 320 

 
Referent: 

Geir Hansen 

 
Neste møte:  Neste møtested: 

07.03.2022 ‐ kl 09:00‐11:00  Slidretun, formannskapssalen 

 

Sak  Beskrivelse  Ansv.  Frist 

1  Mobildekning 

 Telenor har sendt nabovarsler om mast og utstyrshytte for basestasjon 
ved Sonjavarden. Kommunen har ikke mottatt noen søknad ennå. 

 Telenor har før møtet opplyst til hytteforeningen at dekning forutsetter 
at Telenor også etablerer en basestasjon i masten på Nørre Gilen. Dette 
er dog ikke nok til tilstrekkelig dekning. Telenor skulle deltatt i møtet, 
men ble forhindret. 

 Hytteforeningen er positiv til og ønsker god mobildekning, men ser 
gjerne heller en løsning med to lavere master (én på hver side av fjellet) 
enn én 36 meter høy mast ved Sonjavarden. Hytteforeningen ønsker å 
verne mest mulig om Sonjavarden og området over «kommende 
fjellgrense». 

 Kommunen ønsker god dekning, blant annet av beredskapshensyn. 
Kommunen forventer at kommende søknad om tillatelse til bygging av 
basestasjon, inneholder behovsutredning og alternativvurderinger. 

 Hytteforening håper å bli involvert i en alternativdiskusjon, og håper 
videre å få lov til å uttale seg før endelig byggetillatelse gis. 

   

2  3. gangs høring av Arealplanen 

 Hytteforeningen har samme oppfatning som statsforvalteren om 
tomtereserve. 

 Hytteforeningen mener fjellgrense trengs også mot statsallmenningen. 

 Hytteforeningen mener at fjellgrensena bør følge skiløypetraséen og 
ikke kotelinje ved Sleddun og rundt Rennefjell hyttegrend. 

 Hytteforeningen mener det er for dårlige kart, som er lagt ut sammen 
med dokumentene til høring. 
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 Aktivitetsområde I1 er hytteforeningen ikke tilhenger av slik det er 
foreslått i planen, men foreningen er positiv til at andre alternativer 
utredes. 

 Hytteforeningen leverte uttalelse ved 1. og 2. gangs høring, og vil også 
levere uttalelse ved 3. gangs høring. 

I påvente av ny arealplan: 

 Hytteforeningen har sendt inn høringsuttalelse på Vasetlia panorama. 
Hytteforeningen skriver i sin uttalelse blant annet at: 

o mønehøyde på 8 meter ikke bør tillates. 
o det vil være vanskelig å kunne bygge innenfor regelverket på 

disse bratte tomtene. 

 Hytteforeningen spurte om kulvert i Vasetlia er godkjent av kommunen. 
Kommunen bekreftet at denne er godkjent. 

 Hytteforeningen anbefaler mer verning av myr. På Ulsettoppen er det 
nå 15 nye tomter på myr. 

3  Massedeponi på Sandodden spesielt og i hytteområda generelt 

 Kommunen opplyser om regler for brenning: 
Registrering av brenning – Alarmsentral Brann Innlandet 
https://110‐innlandet.no/brenning/ 

 Deponier kan være ulovlige fyllinger iht bygningsloven, om ikke 
tillatelse er gitt. 

 Kommunen er takknemlig for tips for oppfølging av lovlighet 

 Hytteforeningen ønsker at kommunen skal drive mer kontroll av regler 
både knyttet til belysning, inngjerding, deponier, oppfylling mv. 

   

4  Inngjerding av strandeiendom ved Vasetvatnet 

 Kommunen har tatt opp saken med eier og det er forventet en løsning 
så snart som mulig (senest til våren om stolper nå er frosset fast). 

   

5  Utbyggingsplaner mm i Vang og Nord‐Aurdal påvirker oss 

 Hytteforeningen ber kommunen om et samarbeid knyttet til saker i 
nabokommunene.  

 Mer konkret til neste møte. 

   

6  Tiltak mot lysforurensning som i Ringsaker 

 Vestre Slidre kommune har hatt slike regler lenge. Oppfølging er en 
utfordring. Kommunen ber hytteforeningen bidra med informasjon og 
oppfordringer. 

 Hytteforeningen oppfordret ordføreren til å nevne lysdisiplin i 
«Julehelsning 2021». 

   

7  Hvordan kommuneøkonomien vil påvirke hytteeiere fremover 

 Kommunen opplyste at det ligger inne en justering av eiendomsskatt i 
økonomiplanen for neste periode. Det vil bli gjennomført en 
retaksering i 2024 med virkning i budsjettet for 2025. 

 Kommunalt løypebidrag ligger inne på same nivå som i år i forslaget til 
budsjett for 2022. 

   

       

 

 

Geir Hansen, 13.12.2021 

 


